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Interpelacia

W imieniu mieszkadc6w Wloctawka, zwracam siq z proSbq o przeanalizowanie moiliwoici
przeprowadzenie remontu nawierzchni bitumicznel drogi nad zaporq wodnq.

Obecnie stan nawierzchni tej ulicy, zna.idu.iEcej siq w ciqgu drogi krajowej, jest katastrofalny i

zagraia bezpieczenstwu w ruchu drogowym.


